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Rada hlavního města Prahy navrhne ukončit pořizování změny územního plánu, která by v přípražských
Benicích umožnila realizaci developerského projektu Sebastiana Pawlovského. „Znamená to, že záměr na
bytovou výstavbu v dané lokalitě se ruší. Jde zároveň o systémový krok. Končí praxe, kdy developeři
spekulovali koupí levné orné půdy a poté vymáhali po městu její přeměnu na lukrativní stavební parcely.
Kdo si koupil pole, bude mít pole,“ uvedl náměstek primátorky Matěj Stropnický s tím, že další rozpínání
města do krajiny je nežádoucí a drahé.
 „Vlastník tak sice městu hrozí arbitráží za zmařenou investici, ale Rada na můj návrh této hrozbě
neustoupila. Na změnu územního plánu neexistuje právní nárok,“ dodal Stropnický.
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